
Geachte burgemeester, 
  
  
Bedankt voor uw reactie. 
  
Onze fractie had hier ook vragen over gesteld aan de twee verantwoordelijke wethouders, maar 
ons is ook na hun en uw reactie nog steeds een aantal zaken niet duidelijk. Een aantal punten 

daarom over uw reactie: 
  

-       Themabijeenkomsten van de gemeenteraad zijn bij ons weten niet per definitie besloten 

bijeenkomsten; dus als dat nu als regel gezien wordt, dan willen wij het daar in ieder geval nog 
eens over hebben. In het verleden hebben we immers diverse keren openbare 
themabijeenkomsten gehad; 

-       Ik zie na uw beantwoording nog steeds niet de toegevoegde waarde van eerst een besloten 
vergadering voor de gemeenteraads- en commissieleden. Als de bedoeling zou zijn geweest dat de 
Raads- en commissieleden in die bijeenkomst vrijuit opmerkingen zouden kunnen maken, die 
vervolgens nog in de planvorming meegenomen zouden kunnen worden (dan zie ik het voordeel 
van beslotenheid overigens nog niet), dan had ik de argumentatie in ieder geval kunnen volgen. 

Maar daar is geen sprake van. De dag erop worden immers bewoners al geïnformeerd en 
opmerkingen die de raad woensdag maakt kunnen dan echt niet meer worden meegenomen. 

-       Wordt de pers op woensdag ook eerst besloten geïnformeerd en wordt er daarna eerst gewacht 

met publicatie tot na de publieksbijeenkomst van donderdag? Dat lijkt me logisch. Als er op 
donderdagochtend al persberichten in de krant terug te lezen gaan zijn, dan snap ik namelijk al 
helemaal niet waarom de Raad woensdag in beslotenheid dient kennis te nemen van de plannen. 

  
Gezien de voorgeschiedenis had ik op dit onderwerp toch zeker een heldere en duidelijke 
communicatielijn verwacht. Het verbaast mij dan ook dat er nu weer zoveel onduidelijkheid moet 
ontstaan. 
  
Ook de uitnodiging uit naam van B&W d.d. 24 november 2011 leidt bij ons tot onduidelijkheid. Dat 
uw college hierin aangeeft dat zij beseffen dat ook burgers belangstelling hebben voor de plannen 
doet ons na al die tijd uiteraard goed, maar dat het college de inhoud, status (onder meer 
openbaarheid of niet) en de (globale) agenda van thema-avonden bepaalt, is volgens mij nieuw en 
was tot dusver vooral voorbehouden aan de gemeenteraad. 
  
Wij stellen in ieder geval voor om de gang van zaken rondom deze procedure bij het eerstvolgende 

seniorenconvent te evalueren. Ook lijkt het me dan goed om het nog eens te hebben over de 
beslotenheid van bijeenkomsten. 
  
  
Eric van den Broek, 
Raadslid fractie SP 

 
  
  



Geachte leden van de raad en van de commissies, 
  
Door verscheidene raadsfracties zijn de afgelopen dagen vragen gesteld over het niet-openbare 
karakter van de themabijeenkomst van de raad over het centrumplan op 30 november a.s. Namens 
het college van B&W stuur ik u hierbij de antwoorden op die vragen. 
  
Naast de reguliere raadsvergaderingen en de buitengewone raadsvergaderingen, kennen wij in 
Boxtel ook de themabijeenkomsten voor de gemeenteraad. Deze themabijeenkomsten zijn niet 
besluitvormend van karakter, maar bedoeld om met elkaar inzichten te wisselen over het onderwerp 
in kwestie, in dit geval de plannen voor het Centrum van Boxtel. De avond zal als volgt verlopen: 
eerst zullen wethouders Anton van Aert en Wim van der Zanden een presentatie verzorgen over de 
plannen voor het Centrum. Daarna kunt u vragen stellen en suggesties meegeven. 
  
Gebruikelijk zijn dergelijke themabijeenkomsten niet-openbaar. Ook nu is het besluit genomen om 
deze themabijeenkomst te houden voor alleen de raads- en commissieleden, om u daarmee alle 
ruimte te geven voor uw vragen en suggesties. Om een zo groot mogelijke mate van openheid te 
betrachten, hebben wij de presentatie van de plannen aan de pers (op ander tijdstip op dezelfde dag) 
en aan het publiek (op de daaropvolgende dag, 1 december) in een zo kort mogelijk tijdbestek 
gepland, om zo maximaal recht te doen aan ieders inbreng. Op de avond van 1 december zal er 
eveneens gelegenheid zijn voor de aanwezigen om vragen te stellen en suggesties mee te geven. 
  
Aangezien er op 1 december ook een extra koopavond is vanwege Sinterklaas, is aan de winkeliers 
aangeboden om de publieksavond voor hen op een ander moment te houden. 
  
  
Hoogachtend, 
  
Namens het college van B&W 
Frank van Beers 
Burgemeester 
  

 


